
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Eryka Smulewicza

na 51. posiedzeniu Senatu
w dniu 26 marca 2010 r.

Oœwiadczenie skierowane do ministra kultury i dziedzictwa narodowego Bogdana Zdrojewskiego

Szanowny Panie Ministrze!
Zwracam siê do Pana z proœb¹ o informacjê na temat udzielanych przez Radê Ministrów porêczeñ

wyp³aty odszkodowania za uszkodzone, skradzione lub zniszczone eksponaty wystawowe.
Ilu takich porêczeñ udzieli³a Rada Ministrów w ci¹gu ostatnich 10 lat?
Ile wniosków spotka³o siê z odmow¹? Jakie by³y najwa¿niejsze przyczyny odmowy?
Ilu porêczeñ udzieli³y poszczególne rz¹dy?
Jakie wystawy objête zosta³y porêczeniami?
Na jakie kwoty udzielane by³y porêczenia?
Czy kiedykolwiek Skarb Pañstwa wyp³aca³ odszkodowanie z tytu³u takiego porêczenia?

Z powa¿aniem
Eryk Smulewicz




